
Nes JFF 

Side 1 av 2 

 

Møtereferat 

31.08.2021 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 31.08.2021 på Røde kors huset. 

Til stede 

Erling Brekke, Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Lillian Holden (litt 

forsinket), Thomas Gundersen, Grethe Sandsmark, Mike Tony Bråten og Ole 

Christian Espeset 

Ikke til stede 

Sverre Hamre, Kåre Peder Rasmushaugen 

Godkjenning av innkalling 

Mike Tony fikk ikke første innkalling, men sms har gått til alle, vi kvalitetssikrer dette 

til neste gang med svar tilbake på innkallingen. Sakslisten er: 1. Rådyrjakt for 

kvinner, 2. Frister for årsmøtesaker/valg, 3. Ny avtale grunneier/jaktrettshaver, 4. 

Eventuelt. 

 

Sak 28/21 Rådyrjakt for kvinner 

- Det er ikke mange påmeldte til rådyrjakt, så den ene helgen 15.10.21 som er 

planlagt avlyses til fordel for helgen 22.10.21. Kan hende den reduseres til 

kun en dag også. 

- Til jakten behøves det: Jaktleder (kjentmann i terrenget), Noen til å hjelpe til 

med behandling av slaktet (opplæring), eventuelle til å sitte med på post for 

støtte. 

Sak 29/21 Frister for årsmøtesaker/valg 

- Deadline for presentasjonen til årsmøtet fra utvalgene må leveres leder eller 

sekretær innen 01.12.21. 

- Nytt for i år er at det mangler ett medlem i valgkomiteen som tidligere var 

representert av leder for riflegruppa, denne funksjonen blir for i år erstattet av 

Mike Tony Bråten som tar ansvar og blir med i valgkomiteen for å ivareta 

ulik inndeling i komiteen. Leder for valgkomiteen er Grete Sandsmark, 2. 

mann er Sverre Hamre og 3. mann blir da Mike Tony Bråten. 

- Valgkomiteen har deadline på å finne kandidater til ledige verv i Nes JFF 

innen 01.11.21. 
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Sak 30/21 Ny avtale grunneier/jaktrettshaver 

- Ny grunneier i Thoen, med en skogshytte (ved Statnett sitt lager) som vi har 

fått leie foreløpig ett år. Grunneier er interessert i å leie ut terrenget og hytte 

til oss. Vi betaler i såfall standard pris for terrenget på 1450da som øvrige 

terreng som inngår i dagens terreng i Nes JFF, men Tor foreslår å kun 

markedsføre hytta for grunneier og at avtale da gjøres direkte mellom 

grunneier og eventuell leietaker. Thorbjørn tar kontakt med grunneier og gjør 

avtale. 

Sak 31/21 Eventuelt 

-  Hundegruppa ønsker å utrede en fast plass/område hvor de kan slippe hund 

og trene. Ove og Mike Tony ordner en søknad/ønske om mulighet for å 

benytte Hallingmarken plassen til dette og hva som skal til og sender til 

Hallingmarken komiteen. 

- Nestleder etterlyser flere bilder til Facebook, Sekretær henger seg på denne til 

nettsidene også som trenger nye bilder. Fint med nyheter i alle sosiale medier. 

- Thorbjørn sender over listen over tildelte jaktkort til Tor for kvalitetssikring 

av innbetalte kort. 

- Styreleder prøver å etablere konto på Biltema, slik at det blir mulig å hente ut 

nødvendige varer der. 

- Gapahuken i Langetjern er ferdig, Thomas, Tor og Erling skal ha ros for 

dette. Den mangler nå kun litt torv på taket, men ellers er den i fullt brukbar 

stand. 

- 4H helgen var suksess, det ble fisket med garn og stang. Det ble også 

gjennomført skyting med rifle og hagle. Dette ble publisert på Facebook og 

nettsidene. 

- Dugnad på veien til Rudsåsen, det gruses opp på de værste stedene og hogges 

langs veien. 

- Skilting til baneanlegget. Vanskelig å finne frem til banen vår. Banegruppa 

ordner med dette, og sjekker pris på skilt både med og uten logo. Husk at på 

nettsidene våre er det også linket til kart som viser hvor alle våre tilbud ligger. 

- Riflegruppa skal sjekke ut med Kongsberg Target om løsninger på skjermer 

til skivene. Skytevollen har noen mangler, og det må gjøres noe med denne. 

Dette må ordnes før videre skyting pågår da det er fare for brann og rikosjett. 

- Ufornuftig veiving med våpen som ikke er klarert tømt etter skyting foregår 

på banen. Standplassleder har full rett til å rettlede og/eller bortvise skyttere 

som ikke retter seg etter dens anvisninger og regler. 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.20 av møteleder Thorbjørn.  

Referert av: Ove Corneliussen 

 


